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Onderwerp: RE: verzuimcijfers

Oke lijkt mij prima.
Zet ik het zo door naarEREd met jou in cc, akkoord?

van:IESEEEE0 inv i>Verzonden: donderdag 30 april 2020 17:01

a )BEEBE@ minvws.ol>;IEEE
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: verzuimcijfers

Zie wat suggesties.
PBM moet nu voldoende beschikbaar zijn, dus wat anders geformuleerd. En wat we nog niet weten en moeten uitzoeken, laat ik

nu liever even weg.

Groet, [ERE]

Verzonden: donderdag 30 april 2020 16:28

Onderwerp: RE: verzuimcijfers

Nee, dat weten we niet precies. Kunnen we wel wat naar raden, maar gaat denk ik voor nu te ver.

Wat opvallend is, is dat het langdurig verzuim (>92 dagen en >365 dagen) gestegen is. Dat kan niet enkel door Corona komen.

Wat vinden jullie van onderstaande (afgestemd met [JES

Verzuim

e Ik heb grote bewondering voor alle mensen werkzaam in de zorg. Zorgverleners in de verschillende sectoren werken dag en nacht om goede

zorg te kunnen blijven bieden. In de aanpak van het coronavirus kunnen we niet zonder al deze mensen. Ik heb grote respect voor de prestatie

die zij momenteel leveren.

¢ Ik realiseer mij goed dat zij hun werk soms onder moeilijke omstandigheden moeten uitvoeren. Zij staan in de frontlinie als het gaat om de

verzorging en verpleging van corona patiénten.

¢ Helaas zien we een hoger ziekteverzuim ten opzichte van vorig jaar. Hier kunnen verschillende oorzaken aan ten grondslag liggen.

Besmetting met corona: maar ook uitval door hoge werkdruk of andere niet corona gerelateerde factoren. We moeten hier goed induiken en er

met elkaar alles aan doen om dit terug te dringen.

« Samen met partijen kijken we naar hoe we het werk in de zorg zo gezond en veilig mogelijk kunnen organiseren.

Verzonden: donderdag 30 april 2020 16:18

Aan:BEEN minvws.nl>
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Onderwerp: RE: verzuimcijfers

Ziekenhuizen vallen mee. WT, GHZ enorme stijging. Weet je ook iets van hoe het komt? Komt dit bijv doordat medewerkers

met verkoudheid niet gaan werken nu met corona of hebben ze zich ook bijv angst om coronabesmetting op te lopen

ziekgemeld? Is dat bekend?

Verzonden: donderdag 30 april 2020 16:02

Aan: @minvws.nl>;IEEEJEEMominvws.nl>
CC: @ minvws.nl>

Onderwerp: verzuimcijfers

Dag allen

Hierbij alvast de verzuimcijfers per branche.

Deze zijn zonet naar de organisaties verzonden; en naar de branches.

Ik ga er naar kijken en maak een simpel woordvoeringslijntje met vooral warme woorden. De lijn van FL] van gister is

daar een mooie basis voor volgens mij.

Morgenochtend kijk ik met ERE naar de exacte duiding van de cijfers. Maandag volgt de rapportage met uitsplitsingen per
maand en per regio.

SAWN (DCo) is al op de hoogte gesteld.

Groeten [EXE


